
zAprsNrca
z 4. pLinovan6ho zasadnutia obecn6ho zastupitePstva v Matrlskove,

konan6ho dila22, augusta 2019

Pritomni: - starostka obce, kontrol6rka obce a poslanci podl'a prezendnej listiny (priloha
d.1), hostia (priloha d. 2).

Pl6novan6 zasadnutie Obecn6ho zastupitel'stva v Matfskove bolo zvolan6 pozvdnkou
starostky obce z 13. 08. 2019

Prilohu tejto z6pisnice tvoria v5etky materi6ly predkladan6 na tomto zasadnuti.

K bodu i. I - Otvorenie

Pl6novan6 zasadnutie Obecn6ho zastupitefstva v MatriSkove zahdjila p. starostka.
Privitala pritomnych a skon5tatovala, Leje pritomnjch 8 poslancov. P. Ing.arch. I. Sz6csov6
sa ospravedlnila.

K bodu i. 2 - Urienie zapisovatel'a a overovatel,ov zipisnice

P. starostka urdila za zapisovatefku p. Evu Szab6 pracovnidku obce a za oyeroyatel'ov
z6pisnice poslancov: Mgr. Anitu Bartalos a Ing. Petra Pulena Poslanci tento n6vrh
jednohlasne schv6lili.
( Ing. I. Moln6r, Ing. J. ol6h, Ing. P. Pulen, MUDr. P. Szab6, phDr. L. Bukovszky, Mgr. T.
Mdszdros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E. S6ndor )

K bodu i. 3 - schv6lenie programu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva

P. starostka obozn6mila poslancov s programom a pripomenula, Le pred bodom d. 5 sa
na zasadnutie dostavi zdstupca spolodnosti ENVI- PAK p. Igor MiSkolci, ktory bude
informovat' OZ o akturilnych otizkach a riesenia probl6mov o separovanom zbere.
NeskorSie sa dostavi p. Ing. Nikola Duba majitel' spolodnosti ,,isupport", ktory md ztujem
o roz5irenie sluZieb svojej firmy. OZ nenamietalo a jednohlasne schv6lilo zmenu programu.
( lng. I. Moln6r, Ing. J. ol6h, Ing. P. Pulen, MUDr. P. Szab6, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.
Mdsziiros ,Mgr.A. Bartalos, Mgr. E. S6ndor)

K bodu i. 4 - Vol'ba nr{vrhovei komisie

P starostka navrhla aby n6vrhov6 komisia pracovala v tomto zloileni:

Ing. Jrilius Ol{h - predseda komisie
Mgr. Elena Sfndor
Mgr. Tibor M6sz{ros

Zatento n6vrh hlasovalo 8 poslancov, jednohlasne.
( Ing. I. Moln6r, lng. J. Oklh, Ing. P. Pulen, MUDr. P. Szab6, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.
M6szdros , Mgr.A. Barlalos, Mgr.E. S6ndor)
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Na zasadnutie sa dostavil Igor MiSkolci, obchodnf zistupca spoloinosti ENVI-pAK, a.s.

P. starostka privitala p. z6stupcu avyzvala ho aby poinformoval poslancov
o aktu6lnych tdmach separovania a ulozenia separovan6ho odpadu.

P' MiSkolci pozdravil poslancov a v kr6tkosti predstavil svoju firmu ENVI-pAK.
Dalej pokradoval, Le zhlavnlch pridin probl6mov ot oto separovania vidi organiz1cia
v slabych ekonomicko-legislativnych podmienkach. Hoci sri reiykl6cia di kompostovanie
odpadov z hl'adiska Zivotneho prostredia najvhodnejSie, najdastejSie je pou1ivane
skl6dkovanie. Kv6li nevhodnej legislative nemajri obce dostatok-prostiiedkov na triedeny
zber,atak kondi a278% komun6lnych odpadov na skl6dkach, len 76/oie recyklovanycha3%
kompostovan;fch. Spolodnost'ENVI-PAK, ktor6 sa zaoberd aj zberom, zhodnotenim
a recykl6ciou odpadov, si mysli, Ze probl6m je komplikovanej5i. ,,N& Slovensku je vel'k6
mnoZstvo spolodnosti, ktor6 zodpovedne pristupujri k Zivotndmu prostrediu, prispievajt na
triedeny zber odpadov z obalov. Je vSak aj pravda, Le taktie| existuje mnoZstvo spolodnosti,
ktord nevedia o tom, Le majt tak6to povinnosti, alebo sa im systemaiicky vyh!bajir-.,. Situiiciu
m6 rie5it' kontrola zodpovednych org6nov a kvalitn6 legislativa, ktor6 .r",rrroZni vyh;fbat' sa
plneniu povinnosti. Na z6ver dodal, Ze slovensk6 odpadov6 legislativa je nekvalitn6. podfa
ENVI-PAK-u je jej najviid5im nedostatok nejednoznadnost', a snaha vytvinat' Specifick;i
,,slovensky model" namiesto aplikovania overenych syst6mov zo zahraniEia. ,,slovinsko by
sa malo vydat' overenou cestou - legislativne nastavit' transparentn6 podmienky prl
vytvorenie syst6mu spiitndho odberu odpadov zameran6ho na podporu trieden6ho zberu v
mest6ch a obciach. Yyznamnym krokom na tejto ceste by bolo prijatie nov6ho Zirkona
o obaloch, ktor;i by vychddzal z Eur6pskej praxe a na Slovensku by aplikoval eur6pske
principy."

Dalej p ziistupca ENVI-PAK-u uviedol, Ze obci chfba priestor, kde by sa dali
zhromaLdit' odpady, aby na ostrovdekoch triedendho odpadu nevznikali smetisk6. yela zi'isi
od informovanosti obyvatel'ov, treba vyvijat'vefk6 risilie, aby sme obdanov naudili, ako majri
narftbat' s odpadmi. Co sa tyka zberu PET flia5 vrecovym spdsobom, pokial' sa dohodne so
zberovou spolodnost'ou, OZV urdite nebude proti tak6muto sp6sobu zberu n6mietky.

P. starostka pod'akovala p. Mi5kolcimu za informircie avyzvala poslancov aby sa
pytali pdna zistupcu, poloZili svoje otiuky t;fkajrice sa separovan6ho zberu. Po ot6zkach
a odpovedi p6n z6stupca ENVI-PAK-u pod'akoval za moZnosf porozprilat' sa s poslancami
OZ a odi5iel zo zasadnutia.

Na zasadnutie sa dostavil Ing. Nicolas Duba majitel'spoloinosti ,,isupport66.

P.starostka vyzvala p. Dubu aby OZ informoval o svojich aktivit6ch, zdmeroch aaby
tlmodil poslancom o do m6 zinjem.

P.Duba pod'akoval za moZnost' a v kr6tkosti predstavil svoju firmu ,,isupport".
Spolodnost' je oper6torom telekomunikadnych sieti a chceli by rozSirit; svoje sluZby, hluun.
internet. Znamend to postupne vybudovanie optickdho k6bla po obci. Samozrejme iozsirenie
Sirokop6smov6ho internetu si vyZaduje znadnd investicie a vel'kri dast' znich ivoria n6klady
na stavebne ainLinierske pr6ce. A ak by sa niektor6 obmedzili, naprfklad lep5im vyuZitim
existujfcej pasfvnej infra5truktriry ako sri napriklad k6blovody, fliry, stipy, stoZiare a in6
nosnd zariadenia bolo by rozSirovanie Sirokop6smovdho pripojenia efektivnejSie. Vedenie
optickc'i infia5truktirry vzduchom je nielen menej n6kladn6, ale umoZiuje tieZ rozSirovat'
fizemne pokrytie ovefa rlfchlejSie. VyuZivanie kapacity k6blov6ho vedenia kamerovdho
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systdmu v MatriSkove by umoZnilo rozSirenie sieti jeho firmy. P. Duba pripomenul, Ze toto
rozSirenie sieti o dom rozpr6val pl6nuje v blizkej budricnosti. Svoj kompletny zdmer -
poZiadavku na obec pod6 riadne na obecny rirad, teraz len chcel nezilazne informovat'
poslancov.

P. starostka podoakovala,, a p. Duba odi5iel zo zasadnutia.

K bodu i. 5 - Kontrola nlnenia uzneseni z predchr{dzairiceho zasadnutia OZ

Poslanec Ing. L Moln6r predital kontrolu plnenia uzneseni z predch6dzajiceho
zasadnutia. Po vypoduti vyzval poslancov aby sa vyjadrili. Nikto nemal nimietky. OZ
kontrolu bralo na vedomie.

K bodu i. 6 - Interpeklcia poslancov

P. starostka vyzvala poslancov OZ aby sa vyjadrili k probldmom t;fkajricich sa obce.

f: Ing.J.Ol6h sa informoval ako stoji spor s p. Zelen6kom a so spolodnost'ouZberne suroviny
Zilina.
P. starostka povedala, Ze v okt6bri bude zasadnutie sridu s p. Zelen(kom, a pri kauze Zbeme. :_.,.suroviny Zilina eSte nebolo sirdom zvolane pojedn6vanie.

K bodu i. 7 - Plnenie rozpoitu obce k 30.06.2019

P. starostkavyzvala poslancov aby sa vyjadrili. Nakofko neboli pripomienky,
poslanci vzali plnenie rozpodtu obce na vedomie.

K bodu i. 8 - Prerokovanie nivrhu zmenv rozpoitu obce i.l na rok 2019 a ieho
schvillenie

N6vrh zmeny rozpodtu sa tyka hlavne vynosu dane z prijmov, poplatkov do
spolodneho stavebneho frradu a prijmov za vol'by prezidentsk6 a vol'by do EU parlamentu.
V;fdavky sa dotfkajir volieb, zmeny minim6lnej mzdy a priplatkov u zamestnancov,
ozvudenia. pr6vne sluZby, zmien vypl;fvajrice z dopravn6ho generelu, opravy komunik6cii.

Boli schv6lend prispevky pre rimskokat. cirkev apre evanj. cirkev vMatir5kove
a bez[trodna pdli(:ka pre Miestnu akdnri skupinu Dudv6h vo vy5ke 2085,73 eur, Udelom
p6Zidky je poskytnutie finandnych prostriedkov urdenych na chod kancelarie skupiny Dudvah.
P6Zidka bude vr6ten6 najneskdr do 31. 12.2023. Dalej boli naqf5en6 mzdovd vydavky pre
jed6lef, a Skolskir druZinu.
Poslanci schv6lili n6vrh zmeny bez pripomienok.
( Ing. L Moln6r, Ing. J. ol6h, Ing. P. Pulen, MUDr. P. Szab6, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.
Mdsz6ros, Mgr.A. Bartalos, Mgr.E. Sdndor)

K bodu i. 9 - Schvrllenie VZN Obce Matri5kovo o podmienkach poskvtovania prfspevku.
vflky prispevku a sp6sobe zabezpeienia stravovania d6chodcov

P. starostka infbrmovala poslancov, Ze moment6lne m6me 30 stravnikov, d6chodcov
v obci. S[ to hlavne d6chodcovia v pokrodilom veku a zo zlymzdravotnym stavom. Doteraz
bola hodnota jedn6ho hlavndho jedla 2,53 €. Z tejto diastky dOchodca hradil 2,-€ a Obec
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prispieval z rozpodtu obce kaZddmu stravujtcemu vo vy5ke 0,53 € . Don6Ska obeda je
0,2651dei. T[rto diastku hradi stravuirici. Doteraz platili tieto sumy. VSetci vieme, Le vyLivovit
hodnota stravy aiej pravidelnost'su vo vyS5om veku kl'ridovd pre zachovanie pevndho
zdravia, ale postupnym zvySenim cien uZ nemoZno uvarit'obed za 2,53 €. .

Obecny trrad a Skolsk6 jed6len vypracovala n6vrh VZN o podmienkach poskytovania
prispevku a qf5ky prispevku v ktorom navrhuje znenu v cene obedov. Podl'a tabufky (priloha
d.3) navrhuje tretiu alternativu a to: obedy 3,30 €, z toho d6chodca hradi 2,50 € a obec 0,80 €
Don6Ska obeda 0,30/l def,.
Poslanci nemali ndmietky a jednohlasne schv6lili n6vrh VZN.
( Ing. I. Moln6r, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, MUDr. P. Szab6, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.
Mdsz6ros , Mgr.A. Bartalos, Mgr.E. S6ndor)

K bodu t. 10 - Schvr{lenie VZN Obce Matri5kovo o urieni WIky prispevku na
iiastoinri rihradu n:lkladov v Skole v Skolskfch zariadeniach. ktonich zriad'ovatel'om ie
Obec MatriSkovo

P. starostka informovala poslancov , Le toto VZN urduje vy5ku prispevku a spOsob
jeho platby na diastodnir rihradu ndkladov z6konnych z6stupcov deti a Liakov, ktord budri
uhrddzat' Skolsklfm zariadeniam v zriad'ovatel'skej pOsobnosti obce MatriSkovo. V;f5ka
prispevkov sa bude menit' v srivislosti s ripravou srim Zivotn6ho minima pre jedno
nezaopatrene diet'a podfa osobitndho predpisu. Zapobyt diet'at'a v materskej Sk6lke prispieva
zitkonny z6stupca na diastodnir irhradu vydavkov na jedno diet'a 10,- €, aza pobyt v Skolskom
klube za Liaka 10,- € nezdvisle od podtu dni, ktore diet'a strdvi v SI(n v danom mesiaci.
Poslanci nemali n6mietky, dala hlasovat'. N6vrh YZN OZ prijalo jednohlasne.
( Ing. I. Molndr, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, MUDr. P. Szab6, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.
Mdsz6ros, Mgr.A. Bartalos, Mgr.E. S6ndor)

K bodu i. ll - Rdzne

- Kfpna zmluva - Obec Matf5kovo a Eleon6ra Modr6czka

P. starostka pripomenula, Le na predo5lom zastupitel'stve bol schv6leny zftmer na
predaj zastavenej plochy p. Modr6czkej. UZ je pripraven6 kripna zmluva do treba schv6lit'.
Pripomenula, Le v zdujme usporiadania vlastnfckych vzt'ahov a vzhl'adom k situovaniu
predmetneho pozemku na ktorom sa z dasti nachldza existujirci objekt p. Modr6czkej bolo
pouZitd ustanovenie zitkona - pripad hodnlf osobitndho zretela za cenu odsirhlasenri
zastupitel'stvom 3 0,-€lm2.
Poslanci nemali n6mietky proti zneniu ktipnej zmluvy a tuto jednohlasne schv6lili.
( lng. I. Moln6r, lng. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, MUDr. P. Szab6, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.
Mdsz6ros ,Mgr.A. Barlalos, Mgr.E. S6ndor)

- Kfpna zmluva - Obec Matri5kovo a Promitor s.r.o.

P. starostka informovala OZ, Le tak ako u pani Modr6czkej na predo5lom
zastupitel'stve bola prerokovan6 Ziadost' p. Durayho, majitefa spolodnosti Promitor
o odkfpenie pozemku vo vlastnictve obce. Zdmer na odpredaj parcely bola zverejnen6
patridnym, z6konom predpisanym sp6sobom. Predaj bol hodny osobitn6ho zretela, a cena
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bola schv6leni 30,-1m2. Zmluva je pripraven6, treba schv6lit' tak dala hlasovat'. Poslanci
nenamietli a kripnu zmlur,u jednohlasne schv6lili.
( Ing. I. Moln6r, Ing. J. ol6h, Ing. P, Pulen, MUDr. P. Szab6, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.
Mdsz6ros, Mgr.A. Bartalos, Mgr.E. Sandor)

- Ziadosf p, farhraPetra Nagya

P. starostka informovala OZ, Le na obecny rirad bol doruden;f Ziadost' p. fardra
o finandny prispevok na rekon5trukciu farskdho riradu v MatriSkove. Pripomenula, Le vietci
dobre vieme, Ze farsky frad je unikdtna budova, patri medzi najstar5ie budovy v obci. Je
vel'mi zlom stave, rekonStrukciu nemoZno odloZit'. Veriaci obyvatelia v riimci brig6dy uZ
vydistili budovu, ale e5te treba vykonat' vel'a in;fch rekon5trukdn;fch pr6c. Napriklad rirad
potrebuje novf podlahu, ajednu stenu smerom do zthrady spevnit'. P. far6r nepoZiadal
vedenie obce o konkrdtnu sumu, preto zastupitel'stvo sa m6 rozhodnrit' di odsrihlasime a ked'
6no, tak kol'ko eur. Samozrejme, Letym p6dom aj evanjelickej cirkvi by sa dalo odsrihlasit'
urditd financie aj ked' o to nepoZiadali, ved' sa jedn6 o zvefad'ovanie majetkov, shiZiacih
v5etk;fm veriacim - obdanom.Yyzvalaposlancov aby sa vyjadrili.

P. Ing.Ivan Molntir sa ozval a podotfkal, Le budovu treba zachrdnit' asirhlasi
s poskytnutim finandn6ho prfspevku.

Ing. Jirlius Ol6h nesrihlasil, pripomenul, Ze vroku 2018 rimskokatolicka cirkev uZ
dosta.la od obce ftnandn'jr prfspevok.

P. PhDr. Ldszl6 Bukovszky pripomenul, Ze farsklf rirad je vo vel'mi zlom stave, hlavne
jedna nosn6 stena, ktor6 je Zivotu nebezpedn6. Srihlasi s finandnym prispevkom.

P. Mgr. Tibor M6sz6ros bol proti, ostatni poslanci sa nevyjadrili.

P. starostka navrhla pre rimskokatolicku cirkev 4000,-€ a pre evanjelickir cirkev
3000,-€ ako jednorazovy finandn;f prispevok od Obce Matir5kovo. Dala hlasovat', OZ
hlasovalo nasledovne: 4 poslanci za (Ing.I.Moln6r, PhDr.L.Bukovszky, Mgr.A.Bartalos,
MUDr. P.Szabo), 3 poslanci bol proti (Mgr.T.M6sz6ros, Ing.J.O16h, Mgr.E.S6ndor a 1

poslanec sazdrLal hlasovania ( Ing.P.Pulen).

- zasadnutie komisie Zivotn6ho prostredia

V tomto bode p. starostka sa opytala poslancov OZ di m6 niekto n6vrh na rie5enie
separovaneho zberu, aby ostrovdeky neboli skl6dky na mie5any odpad.

Viaceri poslanci navrhli vr6tit' sanatzn.,,vrecovy syst6m" na PET fl'aSe.
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P. starostka poverila predsedu komisie Zivotn6ho prostredia p. PhDr. Ldszl6a
Bukovszkeho aby zvolal zasadnutie, na ktorom by prebrali teraj5iu situ6ciu v obci. Podl'a
moZnosti vypracovat' n6vrh nauloZenie odpadu.

K bodu i. 12 - N6vrh na uznesenie

Predseda n6vrhovej komisie p. Ing. Jrilius O16h pred(tal n6vrh uzneseni ktori boli jednotlivo
prijatlf na tomto zasadnuti.

K bodu t. 13 - Zdver

P. starostka pod'akovala prftomnym poslancom za i(ast. Tymto bolo 4. pl6novand
zasadnutie Obecn6ho zastupitel'stva v Matri5kove ukondend.

Overovatelia zipisnice:

Mgr. Anita Bartalos..... e-/, .utrus ugr tgtvo

Ing. Peter Put"r...,7,&.rt l.

Z6pisnicu zapisala: Eva Szabo
V Matrisko r", 22.uugur,ulo r q 
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Uznesenia

z 4. pkinovan6ho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Matri5kove konan6ho dfia

22.atgusta2019

Uznesenie i.3412019

Obecnd zastupitel'stvo v Matfskove b e ri e n a v e d o m i e spr6vu o kontrole plnenia
uznesen i z. predchidzaj [ceho zasadnutia OZ

- bez pripomienok

, Uznesenie d.35/2019

Obecnd zastupitel'stvo v MatfSkove prerokovalo plnenie rozpodtu Obce Matu5kovo k 30. 06.
2019 a s c h v a l'u j e plnenie rozpodtu

- bez pripomienok

Uznesenie i.36/2019

Obecnd zastupitel'stvo v Mat[Skove prerokovalo n6vrh zmeny rozpodtu obce d. I na rok 2019
v sume 155 550,-€ atento n6vrh s c h v a I' u j e

- bez pripomienok

Uznesenie i.3712019

Obecnd zastupitel'stvo v Mat[Skove prerokovalo n6vrh VZN Obce o podmienkach
poskytovania prispevku, vy5ky prispevku a spdsobe zabezpedenia stravovania d6chodcov a tento
nrivrh schval'uje

- s pripomienkami

-prispevok obce 0,80 €
-ddchodca 2.50 €
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Uznesenie i.38/2019

Obecnd zastupitel'stvo v Mat[Skove prerokovalo n6vrh VZN Obce o urdeni vfsky prispevku
na diastodnfi irhradu ndkladov v Skole a Skolsklfch zariadeniach, ktorlich zriatovatel'om je obec
Matir5kovoatenton6vrh sc hva I'u j e

- bez pripomienok

Uznesenie i.39/2019

Obecnd zastupitel'stvo vMat[Skove s c h val'u j e jednorazoqf finandnli prispevok vsume
4000,-€ pre rimskokatolicku cirkev a 3000,-€ pre evanjelickir cirkev v MatfSkove

- bez pripomienok

Uznesenie i. 40/2019

Obecn6zastupitel'sfvo v Mat[Skove s c hva I u j e podpisaniekripnej zmluvynapredaj
pozemkov vo vlastnictve obce :

- Eleon6ra Modr6czka
- Prornitor s.r.o.

- s pripomienkou

-v5etky n6klady s prevedenim majetku hradia kupuj6ci

Uznesenie i. 4ll2019

Obecnd zastupitel'stvo vMat[r5kove sc h val'u j e posky.tnutie bezrirodnej p6Zidky pre
Miestnu akdnfr skupinu Dudv6h vo vy5ke 2085,73 Eur.

Udelom p6Zidky je poskytnutie finandnych prostriedkov urden;ich na chod kancel6rie Miestnej
akdnej skupiny Dudvrlh v r6mci implement6cie Strat6gie miestneho rozvoja vedendho komunitou
CI.LD Miestnej akdne"i skupiny Dudv6h - Program rozvoja vidieka SR 2014 - 2020 (Zmluva o
poskytnuti nendvratneho finandn6ho prispevku d. NFP309l90Ql30, Zmluva o poskytnuti NFP d.
IROP-Z-302051N408-511-23). Finandn6 prostriedky budfr vr6tend najnesk6r do 31.12.2023, po
odovzdani poslednej Ziadosti o platbu.

- bez pripomienok

I ,r!r 
r 'lr

lng. Marta M6sz6rosovS
starostka

Zapisal: Ing. Jrilius Ol6h
V MatirSkove, dfia 22.atgusta2019
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